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7 August 2017
2017年8月7日

23
‘Location Plan of the Development’ is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。

24
‘Aerial Photograph of the Development’, photo number and date which the photograph was taken are updated.
更新「發展項目的鳥瞰照片」、其編號及日期。

216, 217
‘Appliance Schedule’ is revised.
修訂「設備說明表」。

239, 240, 241, 242, 243
‘Schedule of Mechanical & Electrical Provisions for Residential Properties’ is revised.
修訂「住宅單位機電裝置說明表」。

8 November 2017
2017年11月8日

2–5B
‘Notes to purchasers of fi rst-hand residential properties’ is updated in accordance with the latest version issued by the Sales of First-hand Residential 
Properties Authority.
根據一手住宅物業銷售監管局最新發出的版本更新「一手住宅物業買家須知」。

16–21
Some of the ‘Total Area of the curtain walls’ in ‘Information on Design of the Development’ is updated.
更新「發展項目的設計的資料」中部分「住宅物業的幕牆的總面積」。

23
‘Location Plan of the Development’ is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。

24
‘Aerial Photograph of the Development’, photo number and date which the photograph was taken are updated.
更新「發展項目的鳥瞰照片」、其編號及日期。

27
The layout plan in the ‘Layout Plan of the Development’ is updated.
更新「發展項目的布局圖」中的布局圖。

28–29
The glossary of ‘Floor plans of residential properties in the Development’ is updated.
更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」的詞彙表。

30, 32, 34, 36, 38, 40, 42, 44, 46, 48, 50, 52, 54, 
56, 58, 60, 62, 64, 66, 68, 70, 72, 74, 76, 78, 80, 
82, 84, 86, 88, 90, 92, 94, 96, 98, 100, 102, 104, 

106, 108, 110, 112, 114, 116, 118

‘Floor plans of residential properties in the Development’ are updated.
更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。

35, 47, 53, 61, 65, 67, 73, 75, 87, 93, 101, 107, 
115, 117

Some fi gures of the fl oor-to-fl oor height of some relevant units in ‘Floor plans of residential properties in the Development’ are revised.
修訂「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中部分相關單位的層與層之間的高度之數字。

37, 45, 71, 79, 81, 85, 89, 95, 99,
103, 109, 113

Some fi gures of the fl oor-to-fl oor height of some relevant units in ‘Floor plans of residential properties in the Development’ are supplemented and 
revised.
補充及修訂「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中部分相關單位的層與層之間的高度之數字。
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8 November 2017
2017年11月8日

37
Figure of the thickness of the fl oor slabs of some relevant units in ‘Floor plans of residential properties in the Development’ are revised.
修訂「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中相關單位的樓板的厚度之數字。

120–146
Some areas of the Saleable Area, Flat Roofs, Gardens, Roofs and Stairhoods in ‘Area of residential properties in the Development’ are revised.
修訂「發展項目的住宅物業的面積」中部分相關單位的實用面積、平台面積、花園面積、天台面積及梯屋面積。

147
‘Floor plans of parking spaces in the Development’ is updated.
更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。

170–175
Elevation plans, key plans and the date of the approved building plans for the Development under ‘Elevation Plan’ are updated.
更新「立面圖」中的立面圖、索引圖及發展項目的經批准建築圖則的日期。

177
Figures in ‘Information on Common Facilities in the Development’ are revised.
修訂「發展項目中的公用設施的資料」中的數字。

178, 184, 189, 194
The descriptions of ‘Exterior Finishes’ in ‘Fittings, Finishes and Appliances’ are revised.
修訂「裝置、裝修物料及設備」中「外部裝修物料」的描述。

180, 185, 186, 191, 195
The descriptions of ‘Interior Finishes’ in ‘Fittings, Finishes and Appliances’ are revised.
修訂「裝置、裝修物料及設備」中「室內裝修物料」的描述。

208, 209, 211, 212, 214, 215, 216, 219, 220, 
221, 222, 223

‘Appliances Schedule’ is revised.
修訂「設備說明表」。

224–258
‘Schedule of Mechanical & Electrical Provisions for Residential Properties’ is revised.
修訂「住宅單位機電裝置說明表」。

262–263
Areas in ‘Information in Application for Concession on Gross Floor Area of Building’ are updated.
更新「申請建築物總樓面面積寬免的資料」中的面積。

266
Information in ‘Relevant information’ is revised.
修訂「有關資料」中的資料。

22 December 2017
2017年12月22日

204, 205
The descriptions of ‘Bathroom Schedule’ in ‘Fittings, Finishes and Appliances’ are revised.
修訂「裝置、裝修物料及設備」中「浴室說明」的描述。
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23 March 2018
2018年3月23日

23
‘Location Plan of the Development’ is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。

24
‘Aerial Photograph of the Development’, photo number and date which the photograph was taken are updated.
更新「發展項目的鳥瞰照片」、其編號及日期。

27
The layout plan in the ‘Layout Plan of the Development’ is updated.
更新「發展項目的布局圖」中的布局圖。

30, 32, 40, 42, 74, 76, 88
‘Floor plans of residential properties in the Development’ are updated.
更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。

170
The ‘Elevation A’ in the ‘Elevation Plan’ and the date of the approved building plans for the Development under ‘Elevation Plan’ are revised.
修訂「立面圖」中的「立面圖A」及發展項目的經批准建築圖則的日期。

237
‘Schedule of Mechanical & Electrical Provisions for Residential Properties’ is revised.
修訂「住宅單位機電裝置說明表」。

24 June 2018
2018年6月24日

17
Some information in the ‘Total Area of the curtain walls’ in ‘Information on Design of the Development’ is updated.
更新「發展項目的設計的資料」中部分「住宅物業的幕牆的總面積」的資料。

23
‘Location Plan of the Development’ is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。

26
‘Outline Zoning Plan etc. relating to the Development’, the date of Outline Zoning Plan and the plan number are updated.
更新「關乎發展項目的分區計劃大綱圖等」、其編號及日期。

27
The layout plan and the estimated date of completion of the buildings and facilities as provided by the Authorized Person in the ‘Layout Plan of the 
Development’ are updated.
更新「發展項目的布局圖」中的布局圖及修訂由認可人士提供的建築物及設施的預計落成日期。

28–29
‘Legend of terms and abbreviations used on fl oor plans of the residential properties in the Development’ in ‘Floor Plan of the Residential Properties in 
the Development’ is updated.
更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中的「發展項目的住宅物業的樓面平面圖中所使用名詞及簡稱之圖例」。

30, 32, 34, 36, 38, 40, 42, 44, 46, 48, 50, 52, 54, 
56, 58, 60, 62, 64, 66, 68, 70, 72, 74, 76,78, 80, 
82, 84, 86, 88, 90, 92, 94, 96, 98, 100,102, 104, 

106, 108, 110, 112, 114, 116, 118

‘Floor plans of residential properties in the Development’ are updated.
更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。

130, 134, 137, 146
Some areas of the Saleable Area, Flat Roofs and Gardens in ‘Area of residential properties in the Development’ are revised.
修訂「發展項目的住宅物業的面積」中部分相關單位的實用面積、平台面積及花園面積。

147
‘Floor plans of parking spaces in the Development’ is updated.
更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
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24 June 2018
2018年6月24日

170–176
Elevation plans and the date of the approved building plans for the Development under ‘Elevation Plan’ are updated.
更新「立面圖」中的立面圖及發展項目的經批准建築圖則的日期。

177
Figures in ‘Information on Common Facilities in the Development’ are revised.
修訂「發展項目中的公用設施的資料」中的數字。

262–263
Areas in ‘Information in Application for Concession on Gross Floor Area of Building’ are updated.
更新「申請建築物總樓面面積寬免的資料」中的面積。
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